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PROTOKÓŁ NR LVI/2023 

Z LVI SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 26 października 2023 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 6 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:30 – zakończyła o godz. 14:15 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LIV sesji RM, 

d) przyjęcie protokołu z LV sesji RM, 

e) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023– 

2027, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w Lipnie. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad LVI sesji RM 
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Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z LIV sesji RM 

 

Do protokołu z LIV sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LIV sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z LIV sesji RM.  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Maciejewski Wojciech, Makowski 

Miłosz, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lewandowski Sebastian, Napiórski Zbigniew 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kamiński Dariusz 

 

Rada 12 głosami ZA przyjęła protokół z LIV sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - d 

 

Przyjęcie protokołu z LIV sesji RM 

 

Do protokołu z LV sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LV sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z LIV sesji RM.  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska 

Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ożdżyński Jerzy 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kamiński Dariusz 

 

Rada 13 głosami ZA przyjęła protokół z LV sesji RM. 
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Ad. pkt. 1 -e 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Paweł Banasik - Burmistrz Miasta Lipna – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2023 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kamiński Dariusz 

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LVI/387/2023 

jak w załączniku nr 2 
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Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023– 

2027 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023– 2027 

zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 

2023– 2027. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2023– 2027.  

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kamiński Dariusz 

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LVI/388/2023 

jak w załączniku nr 3 

 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w Lipnie 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza – przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w Lipnie zgodnie 

z załącznikiem nr 4. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości położonych w 

Lipnie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomości położonych w Lipnie. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kamiński Dariusz 

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LVI/389/2023 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do obliczenia zwrotu 

rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Szanowni Państwo, mieliśmy ustalone stawki za 

dowożenie dzieci do szkół, przede wszystkim tutaj do szkół specjalnych. I tu wystąpiła do nas 

prokuratura, że nie mamy pełnej uchwały. Musieliśmy te stawki tutaj Państwu też w stosownej 

uchwale, która dzisiaj do Państwa trafiła, przedstawiliśmy, bo tutaj były takie może nie zarzuty, 

ale pewne uwagi do nas skierowane, że nie mamy ustalonych stawek dla pojazdów 

jednośladowych. Przede wszystkim tutaj chodzi o motocykle i o motorowery. No trudno, żeśmy 

tego nie brali pod uwagę wcześniej, bo trudno dowozić osobę niepełnosprawną motorowerem, 

no to już są nie te pewne czasy, co kiedyś. Były motocykle z koszami i można było taką osobę 

niepełnosprawną dowieźć. Uważaliśmy, że nie ma takiej potrzeby, ale skoro taka uwaga tutaj 

do nas trafiła, to jesteście Państwo zobowiązani taką uchwałę albo przyjąć, albo odrzucić. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  
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Głosowano w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do obliczenia zwrotu 

rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do 

obliczenia zwrotu rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek 

oświatowych. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Kamiński Dariusz 

 

Rada 14  głosami ZA podjęła 

            - UCHWAŁĘ NR LVI/390/2023 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 3 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Jerzy Ożdżyński - Skoro tu zostało wywołane moje nazwisko, Panie Burmistrzu, 

chciałbym serdecznie podziękować Panom Burmistrzom za szybką taką realizację mojej 

prośby. Może, jak żeście sami zauważyli po rozmowie ze mną, tam po prostu było no troszeczkę 

różnie, tak? I chciałbym w imieniu swoim, w imieniu Mieszkańców tych budynków, Wam 

serdecznie podziękować. Za, mówię, za szybką realizację mojej prośby. Dziękuję Wam bardzo. 

Radny Wojciech Maciejewski - Jak na dzisiejszej sesji idziemy w kierunku podziękowań, to ja 

chcę podziękować w takim razie Pani Skarbnik za to, że bardzo dokładnie wyjaśniła mi, nie 

tylko mi, no bo miałem okazję wtedy to przekazać nauczycielom, jak wyglądały te pieniądze, 

które miały przyjść tutaj, i przyszły, z tej nagrody w związku z tą rocznicą powołania Komisji 

Edukacji Narodowej, ponieważ w mediach tam padała inna suma, ona była większa, a ludzie 

też nie orientują się w tym, że oprócz tego, że każdy z nas płaci podatek, ZUS i tak dalej, to 

jeszcze pracodawca, tak? Pracodawca też ponosi własne koszty i to automatycznie obniża tę 

sumę. Także dziękuję bardzo. Zawsze powtarzam, że rolą Radnego jest też no informowanie i 

edukowanie nie tylko swoich wyborców, ale i tych ludzi, z którymi się okazję ma porozmawiać. 

Także dziękuję bardzo. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Szanowni Państwo, bo na ostatniej też sesji padło 

takie pytanie dotyczące tych przejść, doświetlenia tych przejść przy drodze krajowej 67. Ja 

powiem też, że w piątek pojawiły się jeszcze takie drewniane słupy, które, szczerze mówiąc, ja 

nawet nie potrafiłem odpowiedzieć na żadne z pytań, jeżeli ktoś do mnie kierował. Pozwoliłem 



7 

 

sobie w ten piątek zadzwonić do Dyrektora Generalnej Dyrekcji. Odpowiem szczerze, on też 

nie był zorientowany, co to są za słupy i za chwilę po dziesięciu minutach oddzwonił do mnie 

z informacją, że to są prowizoryczne słupy, które są tam niezbędne do tego, żeby po prostu, 

żeby były umieszczone na tym przewody z tymi skrzynkami. I ja sobie jeszcze pozwolę teraz 

też, w nawiązaniu właśnie do tych słupów, dostałem od mieszkańca miasta Lipna taki list, 

niepodpisany, bez żadnego numeru telefonu, bo bym osobiście odzwonił do mieszkańca i bym 

mu odpowiedział, ale za pośrednictwem może telewizji kablowej uda mi się odpowiedzieć, no 

bo też chciałbym się do tego odnieść, ale po prostu nie ma takiej możliwości, żeby się odniósł, 

żebym odpowiedział i zrobię to za pośrednictwem kamer telewizji kablowej. Być może osoba, 

która pisała ten list, może będzie słuchać tej sesji, dlatego korzystam z takiej formy. Podpisany 

jest 'mieszkaniec Lipna'. 'Zwracam się do Burmistrza Lipna z zapytaniem i spostrzeżeniem. Otóż 

pytanie moje brzmi: czemu służą niedawno zainstalowane lampy, które są nieaktywne? Czyżby 

Burmistrz nie szanował ludzkiej pracy i wkładu pieniężnego? Druga sprawa to całodobowe 

palenie świateł w dzień i w nocy nad stawami. A mówi się, aby oszczędzać prąd. Nieprawdaż?'. 

I tutaj chciałbym się odnieść, no pewnie te, które są jeszcze nieaktywne, te słupy, o których 

przed chwilą mówiłem, one pewnie, zapewne czekają na odbiór techniczny, który musi się 

odbyć, żeby to zostało uruchomione. A jeżeli chodzi o zapalone światła tutaj na bulwarach nad 

stawami, to czasami tak jest, tu zaraz powiem konkretnie o tym przypadku, ale czasami tak jest, 

że światła się w czasie dnia na terenie miasta Lipna palą, bo konserwatorzy, jeżeli przyjeżdżają, 

to żeby cokolwiek usunąć czy tego, to oni muszą te światła zapalić i ja też kiedyś na to 

zwracałem uwagę, że w ciągu dnia się palą światła, ale to po prostu nic bez kozery się nie dzieje. 

Tu jeżeli chodzi o odstawy, tam był uszkodzony zegar czasowy, który po prostu nie tak. To 

zostało wczoraj już usunięte, także te awarie związane właśnie z oświetleniem w tym momencie 

powinny funkcjonować tak, jak powinno być. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Grzegorz Koszczka – Przewodniczący Rady Miejskiej - No to może ja, nie jako 

Przewodniczący, jako Radny, chciałbym na parę rzeczy zwrócić uwagę. A mianowicie 

wielokrotnie powtarzałem, że wiele rzeczy jakie są realizowane, to dzisiaj, co o tym mówił Pan 

Burmistrz, to jest to efekt wytężonej pracy Pracowników, w szczególności parę osób, które są 

w szczególności wybitne i efekt jest porażający w pozytywnym słowa znaczeniu, bo przeskok 

z 500 któregoś miejsca na 100 któreś to jest po prostu wyjątkowa sytuacja, rzadko się taka 

zdarza. W efekcie powstały piękne obszary, które można w tej chwili pokazywać nawet na 

wycieczkach, bo są bardzo piękne i trzeba to przyznać i gratulować Władzom. W pewnym 

stopniu również nam, bo my również jako Radni włożyliśmy też swoje parę dobrych zdań i w 

działaniu, kiedy służyliśmy wsparciem i pomocą Burmistrzowi, jak również i Pracownikom. 

Ale ja, jako Radny, chciałbym zwrócić uwagę na swój teren. Mój teren, jak to Państwo wiecie, 

od lat był dość mocno zapomniany. W ostatniej kadencji, kiedy nastała pierwsza kadencja 

Burmistrza Banasika, coś zaczęło się dziać pozytywnego. Powstawały w międzyczasie nowe 

osiedla na tym terenie, to jest przy ulicy Granicznej. Trudem powstała droga. No ciężko to szło, 

ale jest w tej chwili tam wszystko już zrobione, z każdej strony są drogi, jest wszystko OK. Są 

to sytuacje takie, że tam nigdy nie było dróg, tam był zawsze piach, te osiedle wyglądało jakby 

po prostu ktoś o nim zapomniał, ale dzisiaj jest troszkę inaczej. Ale żeby to było tak do końca 

inaczej, to brakuje nam jeszcze wielu istotnych rzeczy, a między innymi placu zabaw. Ja fajnie 

się cieszę, że powstał ten plac zabaw PiachoGra, duży, taki nowoczesny, ale rodzice na co dzień 
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potrzebują placu zabaw koło siebie, niedaleko. Nie parę kilometrów od domu, ale blisko siebie. 

Takiej na sobotę, na niedzielę, czy jakiś taki wypad w okresie wakacji, jak najbardziej. To jest 

fajna rzecz i to fajnie, że to powstało. Zresztą nam potrzebne jest coś takiego, za 

przeproszeniem, na wysokość pół kilometra góra od domu. I to jest bardzo istotne. Jak mówię 

o placu zabaw, to również bym proponował i prosił o taką siłownię plenerową, jak powstała 

nad rzeką, która jest bardzo ładna, fajna, na pewno będzie użytkowana w sposób właściwy. To 

też bym bardzo prosił. I przechodzę do jeszcze spraw związanych z oświetleniem. Na ulicy 

Dolnej należałoby w tej chwili przedłużyć oświetlenie w kierunku tych nowych budynków. Jest 

nowa ulica, ale tam jest ciemno i trzeba by było, tam niewiele wymaga pracy. Są pewne 

działania, Panie Burmistrzu, Panie Inżynierze, które można po prostu pozyskać na oświetlenie. 

Pan dobrze wie, że tam Pan Burmistrz też i to nie są aż takie wielkie pieniądze. A więc tak - 

ulica Dolna, również nowe osiedle tam Graniczna, tam też jest to wszystko gdzieś tam 

zapomniane. No wiadomo, były rzeczy ważniejsze, ale dzisiaj może nad tym tematem 

oświetlenia, te środki, które są, będą desygnowane z poziomu Powiatu, tam są też działania, na 

których można coś w tym kierunku pozyskać. I jeszcze jedna ulica - Spółdzielca, niewielki 

kawałek. Ten kawałek tutaj od ulicy Skępskiej do ulicy Wojska Polskiego. Tam przejeżdża 

bardzo dużo samochodów, a głównie wjazd z jednej i z drugiej strony jest bardzo niebezpieczny 

w okresie jesienno-zimowym i jak jest ciemno. Naprawdę można się nadziać albo na pieszego, 

albo na drugi samochód. Ja bym jako chyba pierwsze nawet to polecił. To jest nieduży odcinek, 

ten przy wulkanizacji. To jest krótki i nieduży odcinek, ale tam nie ma lamp i tam by się 

przydały. Ażeby wskazać jeszcze dokładnie te lokalizacje, to bardzo proszę i wnioskuję o 

udostępnienie mnie, jako Radnemu, działek będących własnościami Miasta na obwodach 4, 5 i 

6, czyli te, które są w jakiś sposób przynależne mojej jurysdykcji dzięki wyborcom, którzy mnie 

wybrali przed pięcioma laty. Jeśli chodzi o chodniki, to głównie w ten wjazd Panie Burmistrzu. 

Ja nie sądzę, że w tej chwili od razu. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Zrobimy, zrobimy Panie Radny. Obiecałem, że 

zrobimy. Ja powiedziałem, że na pewno nie w tym roku. Proszę mi wierzyć, że my jesteśmy, 

powiem szczerze, tak zawaleni robotą, naprawdę mamy multum pracy, a jeszcze są takie 

nieprzewidywalne, jak powiem teraz, po dawnym internacie vis-a-vis kina. Mieliśmy bardzo 

duży problem. Tam wybijała woda. Myśleliśmy, że to jest jakaś awaria związana z 

wodociągami, z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych. Zapraszaliśmy, nawet przyjechał taka 

ekipa z Wodociągów z Torunia, z takim urządzeniem, które wykrywało czy jest jakakolwiek 

awaria, czy nie ma na sieci. Okazało się, że tam jakiś ciek wodny czy coś jest. Pod tą kamienicą 

to nie leciał jakiś tam strumyczek, to leciał praktycznie duży strumień wody, leciał cały czas i 

mówię, tej roboty cały czas rzeczywiście jest bardzo dużo, a poza tym jeszcze oprócz tego, że 

chcemy, jeszcze mówimy o placach zabaw, o chodnikach, o oświetleniu - cały czas staramy się 

rzeczywiście reagować na Państwa jakieś uwagi. Proszę o wyrozumiałość, bo to troszeczkę 

zawsze potrwa, ale staramy się to wszystko robić. I tutaj obiecuję też, że ulica Górna, Dolna, 

Boczna, Wschodnia, Graniczna, one będą też brane bardzo poważnie pod uwagę. 

 

Radny Grzegorz Koszczka – Przewodniczący Rady Miejskiej - No i ten plac zabaw, Panie 

Burmistrzu. Rozumiem Panie Radny, że każdy chce mieć plac zabaw. Właśnie dlatego mówię, 

że fajnie, że powstał duży plac zabaw, ale takie mniejsze place zabaw. To znaczy, że jak ja 
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chcę, to znaczy, że ma nie powstać, bo każdy chce? Nie, no nie rozumiemy się chyba. Życzę 

każdemu, żeby powstał. Ja w tej chwili wnioskuję, macie Państwo również szansę o to wszystko 

też prosić tutaj i wnioskować do budżetu, ale nie to na zasadzie, jak tutaj trochę Kolega, bo 

czuję się trochę zmieszany, że każdy chce. No ja wiem, że każdy chce. Jest to logiczne i 

właściwe. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ale każdy może mieć pewną, nie wiem, 

świadomość, że może u niego troszeczkę mniej, może u kogoś troszeczkę więcej. No ale tak 

jest. Tyle tylko, że.. [głos w tle] Nie ukrywajmy,  ale.. [głos w tle] Ale jeżeli mogę powiedzieć, 

jeżeli Pani Radna jest z Osiedla Reymonta, no to jeżeli nie mówimy już o drogach, które 

rzeczywiście tam są, to był zrobiony plac zabaw, który też był wnioskowany, jak tylko sięgnę 

pamięcią, 5 lat przynajmniej. 5 lat. I zrobiliśmy to. No zrobiliśmy to, w tej chwili jest na 

ukończeniu i mówię, no trudno, były takie obszary, i tutaj będzie Pan Radny Napiórski czystym 

tego przykładem, że wszyscy teraz przychodzą i mówią, że 'no tam teraz jest ładne osiedle' i 

tak dalej. No jest ładne, no oni 50 lat na to czekali też. Zostało to zrobione, a my mieliśmy też 

bardzo wiele problemów z tym, bo jeżeli kanalizacja, przekrój tej instalacji kanalizacyjnej był 

taki, a nie inny, czyli bardzo mały, jeżeli były duże opady deszczu, to połowa mieszkańców 

miała wodę w garażach. I żeby zrobić drogi, to musieliśmy też wejść do ziemi, do podziemia, 

żeby po prostu.. i to może nie jest dostrzegane, tak? Ale ci, którzy tam mieszkają, mają pewną 

świadomość, że to zostało zrobione. 

 

Radny Grzegorz Koszczka – Przewodniczący Rady Miejskiej - Panie Burmistrzu, moje Osiedle 

Kwiatów to czekało na powtórne przemodernizowanie tego Osiedla, bo 50 lat to czekało moje 

Osiedle w ogóle, bo tam był piach i nic więcej. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Jeszcze wejdę w słowo Panu Przewodniczącemu, 

niektóre rzeczywiście, bo tutaj używamy jakiegoś takiego porównania i będziemy się zaraz 

licytować. Ja też mam świadomość, Osiedle Jana Pawła II, ale też mieszkańcy, zresztą Pan 

Przewodniczący o to wnioskował, ci, którzy mieszkają tam na końcu ulicy Dolnej, to już 

przechodzi w ulicę Wschodnią, to oni tak praktycznie, oni dopiero od niedawna mieszkają tam. 

I też zrobiliśmy tam drogę, żeby po prostu, żeby.. [głos w tle] Słucham? No inwestor robi 

wewnętrzne drogi, które do niego należą, a tutaj to my jesteśmy za te publiczne drogi tu 

odpowiedzialni. Ta droga została zrobiona. No wszystkie małe uliczki, jeżeli chodzi te uliczki, 

które odbiegają od ulicy Bocznej, wszystkie zostały zrobione. Nie będę się licytował, no bo nie 

na tym to polega. 

 

Radny Grzegorz Koszczka – Przewodniczący Rady Miejskiej - Ja nie jestem pies ogrodnika, 

Panie Burmistrzu. Nie to, że po prostu ja będę tylko myślał po prostu, aby było gorzej. Nie, 

niech wszystkim się szczęści, a mi jeszcze lepiej. [śmiech]  

 

Radny Zbigniew Napiórski - Skoro zostałem wywołany do tablicy, to się odezwę. Ja się staram 

nie odzywać, bo wszyscy na mnie tak właśnie, mi się wydaje, że dziwnie patrzą, że całe osiedle 

zrobione. Ale to tak na przyszłość, może trochę w ramach żartu, no może dlatego u nas 

wszystko zrobione, już nie wnikam, że 50 lat ludzie czekali, tylko może dlatego, że ja się nie 
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kłócę, tylko czasami grzecznie proszę. Czasami w kuluarach, a nie medialnie i może to działa? 

Dziękuję bardzo za to wszystko. Cieszę się, że są i ulice, i nowe boisko, które niedługo będzie 

skończone i czekamy cierpliwie i grzecznie na ten park kieszonkowy obiecany. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - To w takim razie ja też grzecznie poczekam, bo kiedyś pisałem. 

[śmiech] Nie no poważnie, pisałem kiedyś projekt do Budżetu Obywatelskiego tam na osiedlu 

baraków przy ulicy Sierakowskiego, żeby pobudować, zresztą byliśmy wspólnie na Komisji 

objazdowej wtedy, jeszcze w czasie pandemii, stłoczeni w tym autobusie w maskach, no ale jak 

już wyszliśmy, zażyliśmy świeżego powietrza, no i też tam była mowa o tym, żeby pobudować 

jakiś plac zabaw malutki, bo tam nie jest duży obszar, bo Pan Inżynier powiedział, że to tam 

jest niezbyt duży obszar, to nie pasuje pod ten taki ogród kieszonkowy i rekreacyjny. Także ja 

też grzecznie i nie będę się kłócił, pójdę w ślady Pana Radnego Napiórskiego. Może coś przez 

to zyskam. 

 

 Radny Sebastian Lewandowski - Jeżeli wszyscy grzecznie proszą, to ja też grzecznie poproszę 

i przypomnę, Panie Burmistrzu, bo jestem atakowany przez pewną mieszkankę. Prosiłbym, 

jeżeli by dało radę, pochylić się nad ulicą Leśną, łączącą Sportową i Leśną, tam jest koło 

stadionu. Jeżeli by dało radę, to tak jak zawsze przypominam się. [głos w tle] Kiedyś da, mam 

nadzieję, że w niedługim czasie. 

 

 

 

 

Ad. pkt. 4 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady LVI Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


